



D036WU001-00

<English>

The latest laser standard is as follows.

IEC 60825-1:2014 Specification

This product is a Class 1 laser product as defined in IEC 60825-1:2014 specifications.

FDA Regulations (for 110V - 120V Models Only)

U.S. Food and Drug Administration (FDA) has implemented regulations for laser products manufactured on or after August 2, 1976. Compliance is mandatory for products marketed in the United States. One of the following labels on the back of the product indicates compliance with the FDA regulations and must be attached to laser products marketed in the United States.

(For HL-L5000D)

Manufactured:

BROTHER INDUSTRIES (VIETNAM) LTD.

Phuc Dien Industrial Zone Cam Phuc Commune, Cam Giang District Hai Duong Province, Vietnam

This product complies with FDA performance standards for laser products except for conformance with IEC 60825-1 Ed. 3., as described in Laser Notice No. 56, dated May 8, 2019.

(For MFC-7240, FAX-2840, HL-L8260CDW, HL-L8360CDW, HL-L8360CDWT, HL-L9310CDW, MFC-L8610CDW, MFC-L8900CDW, MFC-L9570CDW, MFC-L8895CDW, MFC-L8905CDW)

Manufactured:

BROTHER TECHNOLOGY (SHENZHEN) LTD.

BAOLONG FACTORY

No.5 Jinlong 3rd Road, Baolong Industrial Estate, Longgang District, Shenzhen, China

This product complies with FDA performance standards for laser products except for conformance with IEC 60825-1 Ed. 3., as described in Laser Notice No. 56, dated May 8, 2019.

<Français>

La norme la plus récente en matière de sécurité laser est la suivante. Spécifications CEI60825-1:2014

Cet appareil est un produit laser de type classe 1 comme il est défini dans les spécifications CEI60825-1:2014.

Règlementations de la FDA (modèles 110 V à 120 V uniquement)

La U.S. Food and Drug Administration (FDA) a adopté des réglementations pour les produits laser fabriqués à partir du 2 août 1976. La conformité est obligatoire pour les produits commercialisés aux États-Unis. Une des étiquettes suivantes à l'arrière du produit indique la conformité aux réglementations de la FDA et doit être apposée sur les produits laser commercialisés aux États-Unis.

(For HL-L5000D)

Fabriqué:

BROTHER INDUSTRIES (VIETNAM) LTD.

Zone Industrielle Phuc Dien, commune Cam Phuc, province de Cam Giang District Hai Duong, Vietnam

Le présent produit est conforme aux normes de performance de la FDA en matière de produits laser, à l'exception de la conformité à la norme IEC 60825-1 Ed. 3, comme indiqué dans l'Avis Laser n° 56, daté du 8 mai 2019.

(For MFC-7240, FAX-2840, HL-L8260CDW, HL-L8360CDW, HL-L8360CDWT, HL-L9310CDW, MFC-L8610CDW, MFC-L8900CDW, MFC-L9570CDW, MFC-L8895CDW, MFC-L8905CDW)

Fabriqué:

BROTHER TECHNOLOGY (SHENZHEN) LTD.

BAOLONG FACTORY

No.5 Jinlong 3rd Road, Baolong Industrial Estate, Longgang District, Shenzhen, China

Le présent produit est conforme aux normes de performance de la FDA en matière de produits laser, à l'exception de la conformité à la norme IEC 60825-1 Ed. 3, comme indiqué dans l'Avis Laser n° 56, daté du 8 mai 2019.